
STALIŠČA IZVRŠNEGA SVETA

Izvršni svet skupščine občine Ljubljana Vič-Rudnik je na svoji
47. seji dne 18/3-1987 obravnaval informacijo o stanju oseb-
nega dela drobnega gospodarstva v občini Ljubljana Vič-Rud-
nik in ob obravnavanem gradivu zavzel naslednja stališča:

1. V gradivu so dobro prikazani napori in premiki na področju
drobnega gospodarstva, ki ga je občina že v letu 1982 začrtala
kot eno od poglavitnih usmeritev nadaljnjega razvoja občine.
Ta informacija predstavlja v tem smislu tudi kontinuiteto dela in
obravnavanja gradiv na skupščini.

2. Izvršni svet ugotavlja, da smo v naši občini uveljavili
optimalne davčne olajšave, kiprav gotovo stimulirajo in pospe-
šujejo investiranje, zlasti večjih obrtnikov v širitev. Hkrati je
treba kot največji problem izpostaviti vprašanje prostora za
novogradnje, kjer nismo uspeli zagotoviti večjih območij za
gradnjo tako zasebnih delavnic kot družbenega sektorja drob-
nega gospodarstva, ki bi bil kompletno komunalno opremljen in
tako pripravljen za gradnjo. S tem so povezani številni pro-
blemi, ki jih karakterizirajo tako usmeritve in dejansko delo na
področju con VP-1/2, VP-6/1 in VP-3/2 (Koprska). Treba je sicer
ugotoviti, da je za to vrsta objektivnih razlogov, predvsem
spremenjena prostorska zakonodaja v letu 1984, uveljavitve
dolgoročnega in srednjeročnega plana iz leta 1986, kakor tudi
dolgotrajno ustanavljanje in začetek delovanja Sklada stavbnih
zemljišč mesta Ljubljane.

3. Z dopolnitvami obrtnega zakona in sprejemom odloka o
ureditvi nekaterih vprašanj s področja obrtnega zakona, ki sta
predvsem nekoliko razširila področje delovanja zasebnih obra-
tovalnic, zlasti na področju intelektualnih storitev, smo si obe-
tali večji razmah, vendar zaenkrat ni opazen bistveno večji
premik z usmeritvijo v te dejavnosti.

4. Na področju delovanja zadrug je bila v tem času ustanov-
Ijena nova zadruga »Promons«, vendar bi kljub vsemu težko
rekli, da zadruge v celoti izpolnjujejo svoje funkcije, predvsem v
smislu organizacije poslovanja kooperacij pa tudi organiziranja
obrtnikov pri urejevanju prostorskih zadev; k temu pa verjetno
prispeva tudi nerazčiščeno vprašanje združenih sredstev v
zadrugah, kar naj bi se s spremembami zakona o združenem
delu ustrezno uredilo.

5. Na področju šušmarstva smo se lotili določenih akcij,
vendar mora biti to področje deležno še bistveno večje koordi-
nirane akcije v vsem Ijubljanskem območju.

6. Na področju sredstev oziroma sklada za pospeševanje
drobnega gospodarstva so take zakonske ovire, da je to prak-
tično nemogoče realizirati.

7. Sistemsko smo uredili oddajo poslovnih prostorov, ugo-
tavljamo pa, da je teh poslovnih prostorov za oddajo v najem
sorazmerno malo, še bolj očitno pa je, da so ti prostori pravi-
loma slabše kvalitete in manjši, zlasti velja to za nove soseske.

8. Izvršni svet zato ocenjuje, da je v prihodnjem obdobju
potrebno bistveno pozornost in aktivnost namenjati zlasti
naslednjim vprašanjem:

- pospešenemu zagotavljanju prostorskih pogojev za razvoj
drobne obrti z novimi lokacijami, kjer bi kazalo tudi v okviru
Sklada stavbnih zemljišč mesta Ljubljane proučiti možne
finančne olajšave, ugodnejše roke in ostale ugodnostiza razvoj
drobnega gospodarstva, posebej pa je treba poudariti oprem-
Ijanje obstoječih con t. j. VP 6/1, VP 1/2,

- glede na dolgotrajnost postopkov za opremljanje industrij-
skih con je potrebno že sedajpričetizzagotavljanjem prostorov
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za razvoj drobnega gospodarstva v novo porajajočih se conah,
predvsem na Brdu, v Lavrici (RP-3), Škofljici (VP-9/1), Podpeči-
—Preserje, llovici (VS-1/5), na teh lokacijah je Ireba načrtovati,
podpirati in razvijati razvoj teh lokacij,

- predlagati je treba ustrezne zakonske možnosti, da se v
novo nastajajočih soseskah preko stanovanjskih skupnosti
omogoči nakup vsaj nekaj lokalov za nujno storitveno obrt, ker
zlasti ta ni bila posebej stimulirana. v investicijskem smislu pa
ima dosti manjše možnosti kot sama proizvodna obrt,

— nadaljevati je treba z vsemi oslalimi aktivnostmi v okviru
občinske uprave, predvsem rta področju prožnosli pri izdaji
obrtnih dovoljenj in pa na področju uprave za družbene pri-
hodke, ter nadaljevati z dosedanjim pristopom.
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